



Svenska Stövarklubben

Protokoll 240806

Styrelsemöte 11/2024

Närvarande: Rolf Karlsson, Marita Lithander, Henrik Mårts, Göran Johansson, Markus Enstedt, Anna Green, Leif Lundholm och Thomas Larsson
Anmält förhinder: Thomas Eriksson

§99 **Mötet öppnas**

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat.

§100 **Val av justerare**

Till att justera dagens protokoll väljs Thomas Larsson.

§101 **Godkännande av dagordningen**

Dagordningen godkänns.

§102 **Föregående protokoll**

Vi går igenom föregående protokoll nr 10 och lägger det till handlingarna.

§103 **AU-beslut**

AU-beslut tagit angående gåva till de som ställer upp med sina hundar vid examinationen i Rättvik.

§104 **Inkomna ärenden**

- a) **Europapokalen**- samma bidrag som tidigare år beslutas utgå till startande hund. Årets tävling går i Bosnien-Herzegovina 27-28/9 och vår representant är Hamiltonstövaren Hjälmsereds Mimmi [SE42756/2016](#) ,med ägare Niklas Nilsson Ulricehamn.
- b) **Tidigare jakt på rådjur**- Dreverklubben ska till Naturvårdsverket och regeringen begärt att få tidigarelägga rådjursjakt i de fyra nordligaste länen. Göran kontaktar Dreverklubbens ordförande för mera information. Vår fundering är om den gamla överenskommelsen ska rivas upp.
- c) **Livesändning NM**- att livesända Nordiska mästerskapet från studio är en kostsam historia. Frågan bordlägges tills vi har mera information om alternativa sändningar från tävlingen.
- d) **Information från SKK**- inkommit mail med fastställda datum för Organisationskonferens 15-16 mars 2025 och Kennelfullmäktige 27-28 september 2025. Motioner till KF lämnas in senast den 31 mars 2025.
- e) **SKK Jakthundskommitté**- Inbjudan till informationsträff den 9 september. Rolf anmäler att vi deltar, Marita har vidaresänt inbjudan till klubbarna den 16 juli.

- f) **Import av Luzernvalp**- inkommen förfrågan från uppfödare av Luzernstövare om ekonomiskt bidrag till att hämta valp från Tjeckien. Styrelsen beslutar att inte lämna bidrag till detta. Göran kontaktar uppfödaren om vårt beslut.
- g) **Upprop från SDHK (Svenska Dvärghundsklubben)**- SKK ska samarbeta med klubbar och uppfödare innan viktiga beslut tas för aveln gällande ex andningsproblem, HD, exteriöra överdrifter, mentalitet och andra kommande viktiga frågor. Styrelsen beslutar att stå bakom uppropet. Rolf utses att kontakta SDHK.
- h) **Inbjudan till Stockholms Hundmässa**- styrelsen beslutar att avstå årets mässa.
- i) **Nyheter från SKK Föreningskommitté**- informationen skickas vidare av Marita till lokal- och rasklubbar
- j) **Auktorisation ny jaktprovsdomare**- Styrelsen godkänner Tobias Narven, Ljungby och hälsar honom välkommen till domarkåren.

§105 Rapport från kassören-Henrik

- a) Henrik redovisar resultatrapport to m dagens datum som ligger i fas med budgeten.
- b) Exakta datum för ansökan till Viltvårdsfonden är mellan 15 augusti och 30 september.

§106 Rapport från utställningsansvarig- Thomas E

- a) Thomas är ej med idag. Göran informerar om examinationsdomarutställningen på fredag 9 augusti.

§107 Rapport från avelsansvarig- Göran

- a) Avelssäsongen håller på att trappas ner och registreringarna visar fortfarande ett stort tapp på samtliga stövraser utom Smålandsstövaren.

§108 Rapport från regelansvarig- Thomas L

- a) Regelkommittén har haft två möten. Skrivelse angående regelrevidering och championatregler är utskickade till klubbarna, skrivelsen läggs även ut på hemsidan, Facebook och publiceras i Stövaren.
- b) Plaketter till DM och SM är beställda och skickas ut till berörda klubbar.
- c) Thomas planerar ett möte i augusti/september med rävkommittén.

§109 Rapport från IT-ansvarig- Leif

- a) Sommaren har varit lugn med bara enstaka supportsamtal.
- b) Formulär fr att registrera en valpannon är framtagen.
- c) Hemsidan krånglar igen och är under utredning.

§110 Rapport från medlemsansvarig- Anna

- a) Webshop ska marknadsföras på hemsidan, hemsidan och i Stövaren.
- b) Tackbrev skrivs till Västergötland och Dalarna som arrangerat Riksutställning och domarexaminationen.

§111 Rapport från webansvarig- Marcus

- a) Webinarie med Fjällveterinären är bokat till den 18 augusti kl. 17.00. Alla medlemmar bjuds in via mejl, Facebook och hemsidan.

§112 Övriga frågor

- a) Rolf ställer fråga till Finskstövarföreningen om de delat ut pokal till vinnande finskstövare vid riksutställningen. Enligt uppgift ska detta gjorts trots att fullmäktige 2024 beslutat motsatsen.

§113 Nästa möte

Nästa möte bestäms till den 4 sept kl. 19.00

§114 Mötet avslutas

Rolf tackar för idag och förklarar mötet för avslutat.

Vid protokollet

Marita Lithander

Justerat

Rolf Karlsson

Thomas Larsson